



CALIFORNIA STATE  
UNIVERSITY  
E A S T B A Y

加州州立大学东湾校区

## ABOUT CALIFORNIA STATE UNIVERSITY EAST BAY

Founded in 1957, California State University, East Bay (CSUEB) is a public university located in the eastern region of the San Francisco Bay Area. The university, as part of the 23-campus California State University system, offers 136 undergraduate and 60 post-baccalaureate areas of study. The university's largest and oldest campus is located in the Hayward Hills, with additional campus-sites in the cities of Oakland and Concord. It has a total enrollment of 14,526 (in 2014) in 4 colleges, and the campus size is 342 acres (1.38 Square kilometers).

## ACCREDITATIONS

CSUEB is accredited by the Western Association of Schools and Colleges (WASC). It is recognized by the Ministry of Education of the People's Republic of China (see <http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml> for more information).

## 加州州立大学东湾校区

加州州立大学东湾校区(简称 CSUEB)成立于1957年,这是一所坐落于旧金山湾区东部的公立大学,属于加州州立大学体系内23所校区之一,该校区提供有136个本科专业以及60个硕士专业。该校最大也是最古老的校区坐落在海沃德丘陵。另外在奥克兰市和康科德市还有两所分校区。学校拥有共计14,526在校生(2014年统计)并分布在4所学院。校区总占地达到342平方英里(1.38平方公里)。

## 认证

加州州立大学东湾校区(CSUEB)已经获得美国院校西部联盟认证,同时,也已被中华人民共和国教育部认可,并列入教育部涉外监管信息网(<http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml>)。



# THE ADVANTAGES OF CSUEB

(From CSUEB website and Wikipedia)

- The CSUEB College of Business and Economics is ranked as the up and comers of the 25 schools to watch by Columbia University, MIT, and Stanford University.
- The Princeton Review has selected CSUEB, as a “Best in the West” college every year since 2003; making note of its affordable tuition, small class sizes, diligent, career minded students, multicultural community, and strong business, nursing, and education programs.
- CSUEB has been designated a “top-tier” institution among master’s-granting universities in the west by U.S. News & World Report, and has been recognized as a “Best in the West” college by the Princeton Review.
- The student-faculty ratio at California State University--East Bay is 27:1, and the school has 17.2 percent of its classes with fewer than 20 students. The average freshman retention rate, an indicator of student satisfaction, is 75.8 percent.
- Located in California, being in proximity to Asia, it is a most favorite destination of choice among Chinese. Well-known for its warm and sunny weather, its temperature ranges from an average of 50F in January to an average of 85F in July. It enjoys (on average) 300 days of sunshine per year.
- Known as a hi-tech hub, California is home to many world renowned hi-tech companies including Apple, Facebook, Google, Oracle, Cisco, etc... This generates a lot of demand for university graduates.

# 加州州立大学东湾校区(CSEUB)的独特优势

(参考CSUEB网站和维基百科)

- CSUEB的商学院，经济学院是紧随哥伦比亚大学，麻省理工和斯坦福大学之后，排名前25所。
- 《普林斯顿评论》自2003年起，基于CSUEB在学费可负担性，小班上课，勤奋，努力学习的学生，以及其多元文化，同时由于该校的强项专业，诸如：商学，护理学和教育学，而将CSUEB每年评为西部最佳大学。
- CSUEB已经被《美国新闻与世界报道》设定为西部有资格颁发硕士学位的顶级教育机构。《普林斯顿评论》也评价CSUEB为西部最佳学院。
- 在CSUEB，学生老师的比例为27:1，学校占17.2%的班级学生人数少于20人。平均新生保留率，这一学生满意度的指标为75.8%。
- 地处加州，与亚洲隔海相望，因为其阳光明媚而且气候宜人而闻名，因而成为中国人首选的观光地。一月的平均气温是摄氏10度，而7月的平均气温为摄氏29度。平均每年拥有300天的晴天数，令你享受温暖阳光。
- 加州同时也是高新技术的聚集地，很多国际知名高科技企业坐落于此。例如：苹果公司，脸书，谷歌，甲骨文公司以及思科公司等等，这些公司的需求为学生们创造了大量工作机会。

## U.S. News & World Report in 2015

### 美国新闻与世界报道 2015

#153 in Best Online Bachelor's programs  
最佳线上本科排名第153

#187 in Social Work  
社会工作排名第187

# UNDERGRADUATE ADMISSION FOR INTERNATIONAL STUDENTS

- Secondary schooling with the equivalent of a B average or higher.
- TOEFL: 61 or higher
- IELTS: 5.5 or higher

## Most Popular programs

- Business
- Health Sciences
- Psychology
- Nursing
- Biology
- Kinesiology
- Criminal Justice Administration
- Sociology
- Human Development
- Art

## 国际新生入学申请要求

- 所有高中成绩要求达到B以上。
- 托福成绩达到61分以上。
- 雅思成绩达到5.5以上

## 最受欢迎的专业:

- 商学
- 健康科学
- 心理学
- 护理学
- 生物学
- 运动学
- 刑事司法管理
- 社会学
- 人的发展学
- 艺术

## Estimated cost for International Undergraduate Students 2014-2015 国际学生本科学费

STATUS	TUITION FEE
Resident Students 当地学生学费	\$ 6,564
Non-resident Students 国际学生附加学费	\$ 15,492

## Contact Information 联系

For additional information, please contact: 欲了解更多信息, 请联络:



### DISCLAIMER 免责声明:

*This writeup is for general reference only and is subject to changes. For the most up-to-date info, please refer to the website of the institution itself.*  
此介绍仅供参考。内容随时会有更改, 欲知最新资料, 请参看该学校的网站。